
Van: Marieke Pennnings 
Verzonden: zaterdag 17 november 2018  
Onderwerp: ernstige zorgen ivm herinrichting Roermondsplein 

 

Geachte Raadsleden, 

 

Je zult maar aan het Roermondsplein wonen! Nu, ik woon daar en met mij vele (vaak oudere 

en minder mondige) mede-Arnhemmers. Met lede ogen hebben we in de afgelopen jaren 

moeten ervaren hoe de verkeersdrukte (en daarmee de overlast in de vorm van luchtvervuiling 

en geluid) hand over hand toeneemt. Met de herinrichting van het plein blijkt nu, dat niet 

alleen ruim baan (letterlijk) gegeven wordt aan nog meer verkeer, maar dat ook het gehele 

gebied bekleed wordt met asfalt en steen (en kunstgras!), zelfs op de plekken waar eerder een 

(schaarse) boom stond. Met toenemende verbazing kijk ik naar buiten en moet ik zelfs 

vaststellen dat de Blauwe Golven op dit moment gerepareerd worden (met steen, jawel), 

terwijl de Gemeenteraad nog geen besluit heeft genomen over de toekomst van dit 

parkeerterrein. Er rijst een groeiend aantal vragen. 

 

Is de Gemeenteraad er niet voor haar inwoners en hun welzijn? Wordt het geen tijd om 

MILIEU als speerpunt van beleid in de praktijk te brengen? Of gaat de Gemeente de nieuwe 

metingen van Milieudefensie gelaten afwachten en steekt zij ondertussen haar kop (nog 

steeds) in het zand? Hoe wilt u verklaren dat de Blauwe Golven nu al opnieuw bestraat 

worden? Is het behoud van dit parkeerterrein misschien dan toch een in de achterkamertjes al 

lang beklonken kwestie, die het winkelend en uitgaans-publiek wil aanmoedigen naar de 

Arnhemse binnenstad te komen? Is in dat verband ook nagedacht over de uit de hand gelopen 

concentratie van verkeer - zowel rijdend als parkerend - in deze hoek van de stad? Gaan de 

parkeerders op de Blauwe Golven in de toekomst wél de zwakke economie in de binnenstad 

versterken? Zo ja, welke aanwijzingen zijn daarvoor? Een cynicus denkt er het zijne van. En 

ik vraag me -kortom- af: WAAR BLIJFT HET GROEN? WAAR BLIJVEN DE BOMEN? 

 

In hun brief van 2 november jl. (in uw bezit) verwoorden de Arnhemse Luchtwachters hun 

zorgen en verwijzen zij naar DE kans voor de Gemeente Arnhem om stenen te breken en 

bomen te planten. Daarnaast zult u begrijpen dat de aanwonenden hun optimisme over een 

kerend tij aan het vieze Roermondsplein nog even uitstellen. Van harte doe ik daarom een 

dringend beroep op u, geachte Raadsleden: neem uw verantwoordelijkheid en kies voor 

duurzaamheid & leefbaarheid, geef ons reden om weer trots te zijn op onze stad en op het 

vooruitstrevende lef dat zij toont door vanuit de huidige (milieu-)inzichten (op elke denkbare 

schaal) metterdaad in te zetten op WELZIJN. Gespannen wacht ik de uitkomsten van uw 

vergadering a.s. woensdag af en wens ik u veel wijsheid & succes! 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Marieke Pennings 

 


